



Ruj. Kami : JANM/PERBAKTI/KPSL/2012/Bil.(3)  
Tarikh : 01 Oktober 2012

Ketua Setiausaha Kementerian  
Ketua Jabatan Persekutuan  
Ketua Jabatan Negeri  
Ketua Akauntan Jabatan Mengakaun Sendiri

Y.Bhg Tan Sri/Datuk/Dato'/Tuan/Puan,

**SENARAI PESERTA BENGKEL PEPERIKSAAN KHAS – UJIAN KEMAHIRAN  
KENAIKAN PANGKAT SECARA LANTIKAN (KPSL) KE SKIM  
PERKHIDMATAN PENOLONG AKAUNTAN TAHUN 2012**

Dengan hormatnya saya di arah merujuk perkara di atas.

2. Sukacita dimaklumkan bahawa pegawai dari Kementerian/Jabatan Y.Bhg Tan Sri/ Datuk / Dato'/ Tuan/ Puan telah dipilih untuk menyertai bengkel Peperiksaan Khas – Ujian Kemahiran Kenaikan Pangkat Secara Lantikan (KPSL) ke Skim Perkhidmatan Penolong Akauntan Tahun 2012 pada tarikh dan tempat seperti berikut :

**Tarikh : 8 Hingga 10 Oktober 2012**  
**\*Tempat : Dewan Serbaguna,  
Perbadanan Putrajaya  
Kompleks Kejiranan Presint 9  
Jalan P9/C7  
62250 Putrajaya**

**\*(Nota : Sukacita dimaklumkan tempat kursus telah diubah dari Dewan Serbaguna JANM ke alamat seperti di atas)**

3. Bersama-sama ini di sertakan Lampiran maklumat kursus seperti berikut:

Senarai Peserta - Lampiran A

4. Peserta yang telah tersenarai adalah **diwajibkan** untuk mencari pengganti jika tidak dapat menghadiri kursus. Sekiranya tiada pengganti, peserta atau Jabatan **bertanggungjawab** untuk membayar yuran penyertaan kursus kerana ia melibatkan kos yang perlu ditanggung oleh pihak penganjur.

5. Kerjasama Y.Bhg Tan Sri/Datuk/Dato'/Tuan/Puan di dalam menjayakan kursus ini amat dihargai dan didahului ucapan jutaan terima kasih.

Sekian, terima kasih.

**“BERKHIDMAT UNTUK NEGARA”**

***“Inovasi Ke Arah Perakaunan Akruan”***



( RAUB BIN OSMAN )

Bahagian Pengurusan Operasi Pusat Dan Agensi  
b.p. Akauntan Negara Malaysia  
Jabatan Akauntan Negara Malaysia

**PELAN LOKASI BENGKEL PEPERIKSAAN KHAS – UJIAN KEMAHIRAN  
KENAIKAN PANGKAT SECARA LANTIKAN (KPSL)  
8 HINGGA 10 OKTOBER 2012**

**Dewan Serbaguna, Perbadanan Putrajaya, Kompleks Kejiranan Presint  
9, Jalan P9/C7, 62250 Putrajaya**

